
 
Het CDA heeft begrepen, dat Den Haag uit de H9 is gestapt voor de ambulante jeugdzorg, 
inmiddels is er een impact analyse die nog de nodige vragen oproept. 
Het CDA heeft van ook de volgende vragen aan het college: 
 
 

1. Waarom zijn Den Haag en de overige H9 gemeenten niet gezamenlijk tot verbetering voor de 
ambulante jeugdzorg gekomen? 

2. Zijn de stappen die Den Haag heeft gezet ook voor onze gemeente een goede manier om 
zowel tot verbetering van de jeugdzorg te komen als de kosten terug te dringen en daarna 
beheersbaar te houden? 

3. Waarom is er destijds gekozen voor een ‘open house’ constructie? Welke constructies zijn 
nog meer mogelijk? 

4. Hoe kunnen we als overige H9 gemeenten ook zelf eisen stellen aan de kwaliteit van de 
zorgaanbieders?  

5. Kunt u aangeven hoe wij met de overige H9 gemeenten kunnen zorgen, dat we meer 
gekwalificeerde en minder aanbieders krijgen? 

 

6. Wat zijn de effecten op de kosten en organisatie van het Servicebureau na aanleiding van het 
vertrek van de gemeente Den Haag?  

7. Welke invloed heeft dit op de onderlinge samenwerking/overleggen binnen en tussen de 
beleidsafdelingen van de gemeenten (DH en overige)?  

8. In hoeverre heeft deze wijziging effect op de status van de huidige en aanstaande 
contracten, ook waar het aanbieders betreft die in Den Haag en de overige gemeenten 
acteren? 

9. Welke invloed heeft het uittreden van een 500.000+ gemeente op de slagvaardigheid van de 
groep?  

10. In hoeverre behouden en/of krijgen deelnemende gemeenten flexibiliteit en/of aanbod in 
hun voorzieningenpakket?  

11. Welk risico lopen de deelnemende gemeenten door schaalverlies bij aanbieders van zorg 
door het ‘vertrek’ van DH?  

12. Heeft de ‘scheiding van de markten’ effect op maatschappelijke verantwoordelijkheid van 
bestaande dan wel grote aanbieders om ‘over de grenzen heen’ steun, bijstand of intervisie 
te bieden? 

13. Welke mogelijkheden hebben de gemeenten om hierin een actieve rol te spelen? 
14. Hoe ziet de nieuwe Governance van de H-overig eruit?  
15. Kan het college aangeven hoe de toegang binnen de gemeente is geregeld? Wat voor rol 

heeft of kan een wijkteam hierin spelen? 

 

 


